

VEERST OG BÆKKE MENIGHEDSRÅD

Fælles menighedsrådsmøde torsdag d. 15. august 2024 kl. 19:30
i konfirmandhuset.



F2024-05

Tilstede: Vera, Kirsten, Mira, Lene, Marianne, Niels, Brian og Jette

Afbud: Michael, Hanne, Laust, Jens

Punkter.	Dagsorden	Beslutning	Ansvar
05.01	Valg af ordstyrer og referent	Ordstyrer: Marianne Referent: Jette	
05.02	Godkendelse af dagsorden	Punkt 05.03 skal i stedet hedde Godkendelse af 2. kvartals regnskab formål 5100-5800 Tilføjelse af punkt 05.10 – Hvordan tilgår vi alle dagsordener og referater fremadrettet ?	
05.03	Godkendelse af driftsbevilling(10 min.)	Regnskab for 2. kvartal godkendt	
05.04	Evaluering af sogneeftermiddage (10 min.)	De har været godt besøgt – mellem 12 og 18 deltagende. Det har været hyggelige eftermiddage med gode oplæg og tid til hygge og snak.	
05.05	MR valg, hvad er status i forhold til kommende kandidater (10 min.)	Der ligger et stykke arbejde frem mod valget i forhold til at få de sidste kandidater i hus – både i Bække og i Veerst. Hvis vi ønsker et opslag på FB ang. valget, skal vi sende det til Mira. Vi må meget gerne dele videoerne vedr. valget. Videoerne ses på FB på den side, der hedder Menighedsrådsvalg i Malt Provsti.	
05.06	Siden sidst (10 min.)	Arrangementet for børn og unge i starten af juli blev aflyst pga. manglende tilmelding Hærvejsvandringen: ca. 10 mennesker havde været inde og tænde lys i kirken	
05.07	Kommende arrangementer (10 min.)	Mira sørger for at der bliver reklameret for Høstkrøniken både på Sogn.dk og FB Marianne sørger for at sende opslag om Høstkrøniken til skærmen i Brugsen Jette sørger for at sende opslag til Veerst hjemmesiden. Høstgudstjenesten – der er konfirmandindskrivning samtidig. Invitationer til menighedsrådsudflugt blev delt ud.	
05.08	Nyt fra diverse personer og udvalg (10 min.)	Præstegården. Niels har modtaget et tilbud på algebekæmpelse af taget på præstegården. Det skal på 2026 budgettet. Malerarbejde i præsteboligen. Mira ønsker at få malet hall'en. Udgiften hertil skal dog fordeles på to budgetår, da det afsatte beløb i 2024 ikke rækker. Niels	

		<p>kontakter maler mht. tilbud Emhætten er stadig ikke i orden. Jens og Mira arbejder videre med dette. Mira har et ønske om, at hun bliver adviseret, inden der fx. kommer håndværkere eller menighedsrådsmedlemmer ved præstegården</p> <p>Præstebevilling: Præsterne skal i hele Stiftet dække hinanden mere end sædvanligt resten af året, da der ikke er penge til vakancer. Det betyder et øget arbejdspress på de enkelte præster, hvorfor der er begrænset mulighed for at tage ekstra opgaver og arrangementer ind.</p>	
05.09	Kirkeliv (10 min.)	Vi når ikke punktet i dag, men er enige om, at det vil være givtigt at drøfte "Det gode kirkeliv" og få prioriteret punktet.	
05.10	Hvordan tilgår vi	Fremadrettet lægges dagsordener og referater samt bilag ind på Sogn.dk i pdf-format, så alle menighedsrådsmedlemmer i begge menighedsråd kan tilgå det, og så de er offentligt tilgængelige.	
05.11	Evt. (5 min.)	Brugen af Brandsoft-kalenderen tages på som punkt på kommende dagsorden.	
05.12	Lukket punkt (10 min.)		

Kaffe: Lene


Kirsten Landmark


Lene Nielsen


Marianne Skøtt Jensen

Hanne Ebbesen

Jens Grønberg Andersen

Laust Bie


Niels Peter Nielsen


Jette Daugaard


Mira Bang Pedersen


Vera Rasmussen

Michael Jørgensen